
2019-09-18 Referat fra bestyrelsesmøde afd 12 Side 1 af 1 

 

Mødereferat:   Afdelingsbestyrelsen – afd. 12 
 Møde dato: 18/9 2019 
 Tilstede: Birthe, Arne, Christa, Nilofar  
 Afbud/Fraværende: - 
 Referent: Arne 
 
Næste møde 

 Onsdag 7/10-2019, kl. 18.30-20.00 i bestyrelses rum 
 
Aftalte Søbo arbejder 

 Energiforbedring – ansøger om 1mill. Kr tilskud [Birthe] 

 Maling af trapper – 2019 - lovet, men ikke startet 

 Sommerfuglebuske – 2019, aftales med Jesper [Birthe] 

 Handicap P – 2 pladser malet op. Skilt mangler 

 Opmaling af P-plads – Ok – 2 pladser og bump er glemt. Thorvald er informeret 

 Gæsteværelser – Værelse og toilet i blok 15-21 færdigt (og meget flot). Fremvis til Jesper og tal om 
gæsteværelse i blok 23-29 [Birthe/Nilofar]  

 Hjertestarter – Opsætning i nr 23 aftales med Søbo [Christa] 
  - Kursus aktivitet aftales på næste bestyr.møde 

 Hoveddøre – 2020, teakversion godkendt af bestyr. 

 Altandør + sovev.vindue udskiftes – 2020, ikke startet 

 Tag og solceller – 2020, ikke startet 

 Petanque baner – 2020, planlægges i forår 

 Affaldsbeholder – større huller, oftere tømning (ugentlig?). Tal med Thorvald [Arne] 
 
Andre aktiviteter 

 Status på afd.mødet. Eftermiddags tid var ok 

 Status på sommerfest: Vellykket. God ide med kælder-pizza. Ca 50 deltagere 

 Bestyr. konstituering: Birthe formand, Arne næstformand 

 Gæsteværelse/Gildesal – Check at priser for leje er korrekt på sedler og Søbo-hjemmeside (incl 
30kr/gang for linnedvask) [Birthe] 

 Skraldepose uddeler: Tal med 13-17 årige [Nilofar] 

 Nye affaldsbeholdere: Skruer ved låg ruster. Tal med Thovald [Arne] 

 Forslag om fast dato for markvandr. – eller udmelding i god tid – aht planlægning i normal 
arbejdstid – eller efter kl 16 ! (e.g. 2. torsdag i maj kl 13) [Arne] 

 Opvaske mask: Mindste køretid er 1,5 timer [Birthe/Christa] 

 Skraldespand stativ: til gildesal+køkken [Nilofar] 

 Rebounder: fastgørelse. Vi gør ikke mere ved det. 

 Facebook-side: Skal nogen fjernes. Vi gør ikke noget pt. 

 Juletræ/flagstang flyttes – forslag til afd.mødet. næste år 

 Hegn v fodboldsbane – 10cm over jord. Rykke Jesper [Birthe] 

 Afd 12 ordensregler+Råderet – gennemgås – Gøres på næste bestyr møde [Alle] 
- f.x. fodtøj i opgang, larm i kælder, erhverv på p-areal 

 Benytte google-docs el.lign. til planlægning – Undersøges [Arne] 

 DOA ansvarlig – søges på facebook siden [Arne] 


